
X edycja
„POKOLENIOWO NA SPORTOWO”



Poznajmy się !!!

Jesteśmy Przedszkolem z Oddziałami Integracyjnymi w Raszynie.
W naszej placówce pracuje 26 niezwykłych kobiet z pasją             
i 2 wyjątkowych mężczyzn, którzy są filarami naszego zespołu.

Oto My – Czuły Zespół Topoli



Dlaczego chcieliśmy włączyć się w akcję

„Dwie godziny dla rodziny”?

Misją naszej placówki jest przede 

wszystkim budowanie integracji,             

w szeroko rozumianym znaczeniu. 

Integracja, zaś to tworzenie relacji, 

zarówno w miejscu pracy jak i poza nią.



„Przedszkole pod Topolą” pierwszy raz bierze udział w 

tej kampanii, dlatego pojawiło się wiele pytań i 

wątpliwości, oto niektóre z nich…

 O co chodzi w tej akcji ?

 Co musimy zrobić?

 Co będziemy z tego mieli?

 Możemy wyjść dwie godziny wcześniej z pracy??? Na pewno jest drugie dno! To 
jakiś podstęp!

 Ciekawe co zyska na tym przedszkole?

 Czy możemy coś wygrać?

To tylko niektóre, z pytań (pełne nieufności, 
zaskoczenia i zdziwienia), które usłyszeliśmy po 
ogłoszeniu, że nasza placówka chciałaby włączyć 
się w tą kampanię.



Rozpoczęliśmy od tworzenia miłej i przyjaznej 
atmosfery…



Zaprosiliśmy wszystkich pracowników by 
opowiedzieć o idei kampanii, a zrobiliśmy to tak…



Każdy z naszych pracowników otrzymał list, w którym zostało 

wyjaśnione jaki jest cel i idea akcji „Dwie godziny dla Rodziny”



Potem nabraliśmy wiatru w żagle i popłynęliśmy…
niech się wszyscy dowiedzą o tej inicjatywie…
Mówiliśmy o tym głośno i wszędzie…



Pisali o nas i o kampanii „Dwie Godziny dla 
Rodziny” w lokalnej prasie – w Kurierze 
Raszyńskim



Działania podjęte podczas akcji 
#2h4family inspirowały do 
podejmowania kolejnych 
rodzinnych wyzwań.

 Nasi pracownicy zaczęli poszukiwać innych, 
nowych, ciekawych i podnoszących 
adrenalinę  wyzwań sportowych.

 Niektórym tak spodobały się te aktywności, 
że stały się one ich nowym hobby… nową 
pasją… i sposobem spędzania razem 
czasu…



Pedagog specjalny - Pan Michał i nauczycielka -

Pani Iza, w zupełnie innej odsłonie podczas 
Runmageddonu Rekrut w Gdańsku



Pan Michał i Pani Iza ponownie na 

Runmageddonie, tym razem w Warszawie…



Absolwent przedszkola „Pod Topolą” również
próbuje swoich sił w Rumageddonie Kids…

Stasiek do boju !!!



Pani Jola i Pani Ania (prywatnie siostry, a 
w pracy niezastąpione Anioły 

wspierające grupę maluszków i 

starszaków) przyznały się na Radzie 

Pedagogicznej, że codziennie 

przemierzają kilka kilometrów z kijkami.

Niesamowite !!!



Pani Małgosia – nauczyciel, 
terapeuta behawioralny i 
najlepszy instruktor 
wrotkarstwa

 Prowadziła w Raszynie kurs nauki 
jazdy na rolkach dla dzieci, 
chętnych nie brakowało

 Rodzice zgłaszali również swoje 
zainteresowanie takim kursem… Kto 
wie może w Raszynie będziemy mieli 
szkołę jazdy na rolkach dla 
dorosłych





Na finał akcji Dwie godziny dla 

Rodziny udało nam się zaprosić 

gości specjalnych !!!!

Panie i Panowie!! W nasze skromne progi zawitali…

…niezwykli sportowcy

…wielcy pasjonaci rywalizacji

…szybcy i wściekli

…mistrzowie w swojej dyscyplinie

…olimpijka z PyeongChang, medalistka mistrzostw Polski 

w łyżwiarstwie szybkim – Kaja Ziomek oraz 

dwukrotny olimpijczyk, złoty medalista Mistrzostw Świata 

Juniorów w łyżwiarstwie szybkim Artur Nogal



Celem spotkania z 

olimpijczykami było:

 Propagowanie zdrowego stylu życia w różnych 

formach aktywności ruchowej

 Wzbogacenie wiedzy z zakresu konkretnej dyscypliny 

sportu – łyżwiarstwo szybkie

 Kształtowanie postawy rywalizacji i zasad fair play

 Umiejętność pracy zespołowej



Nasi Goście najpierw przedstawili się i powiedzieli kilka słów   

o sobie a potem o swojej pasji. Przedszkolaki dowiedziały się co 

to jest Olimpiada, jak wygląda dzień sportowca oraz miały 

okazję sprawdzić jak to jest mieć na sobie prawdziwy strój 

łyżwiarza. 

Pan Artur i Pani Kaja poprowadzili profesjonalną rozgrzewkę 

po to by, wszyscy mieli szansę bez kontuzji wziąć udział w 

biegu z przeszkodami.

To była prawdziwa dawka ruchu i świetna zabawa zarówno dla 

dzieci jak i dorosłych.



Spotkanie z 
przedszkolakami











Podsumowaniem akcji trwającej dwa 

tygodnie było zmontowanie teledysku ze 

zdjęć nadesłanych przez naszych 

pracowników i umieszczenie go na 

przedszkolnym Facebooku.

Have fun !!!

 https://www.facebook.com/przedszkolepodtopola/video
s/288735672948177

 https://www.facebook.com/przedszkolepodtopola/video
s/1408962576154454

https://www.facebook.com/przedszkolepodtopola/videos/288735672948177






Karty Ask Me zamówiliśmy dla wszystkich 

pracowników przedszkola





„To gra, która 

jednoczy rodzinę”

„Na ostatniej Radzie 

Pedagogicznej chciałam 

wprowadzić element 

zaskoczenia i zintegrować 

zespół. Pomyślałam, że karty 

Ask Me będą doskonałym 

sposobem na wprowadzenie 

moich pracowników w dobry 

nastrój tuż przed wakacjami 

oraz wprowadzą element 

zabawy. Chyba mi się udało”

Dyrektor przedszkola „Pod Topolą”

„Dobrze jest powspominać 
dawne czasy i 
opowiedzieć wnuczkom, 
kto to był Deyna”

„To gra, w której nie ma 
przegranych i wygranych. 
Jest tylko dobra zabawa”

„Najbardziej 

podobały mi 

się wyzwania”



Efekty kampanii #2h4family:

 Mogliśmy poznać zainteresowania, pasje i sposób 

spędzania wolnego czasu z najbliższymi

 Mogliśmy poznać swoje rodziny (choćby ze zdjęć)

 Mieliśmy możliwość podzielenia się swoimi sukcesami 

sportowymi

 Poznaliśmy wyjątkowych sportowców

 Nauczyliśmy się ciekawych dyscyplin sportowych

 Przeżywaliśmy sportowe emocje z najbliższymi

 Mieliśmy okazję spędzić dwie wyjątkowe godziny z 

ukochanymi osobami 



Jak kampania została odebrana przez 

pracowników?
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Z wywiadu przeprowadzonego z 

pracownikami wynika, że:

 Aż 90% naszych pracowników skorzystało z dwóch 

godzin by spędzić ten czas na różnych aktywnościach 

z najbliższymi

 Wszyscy pracownicy deklarują się, że w kolejnej edycji 

również będą chcieli wziąć udział w akcji „Dwie 

Godziny dla Rodziny”

 Wszyscy pracownicy uznali, że działania (organizacja) 

podjęte w placówce przebiegały sprawnie i w 

przyjemnej atmosferze. Został rozpisany grafik (wyjścia 

dwóch godzin wcześniej z pracy) dla pracowników, 

który pozwolił na sprawną organizację pracy podczas 

nieobecności niektórych pracowników

 Aż 70% osób deklaruje się, że będzie zachęcało inne 

placówki do włączenia się w kampanię



„Rodzina jest jak gałęzie drzewa, wszyscy 

rośniemy w różnych kierunkach, ale 

korzenie mamy wspólne.”

A.H. Niemczynow


